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Id Sak Handling Ansvar/tid 

 Innledning fra 
universitetsledelsen 

Rektor innledet kort før hun ga ordet til 
fakultetet. 
Kjerneaktivitet vil være i fokus for rektoratet. 
Det er viktig å konsolidere økonomien.  
Budsjettprosessen vil bli justert neste år. 
 
Nå ønsker ledelsen å lytte til fakultetets 
prioriteringer.  
 

 

1 Fakultetets 
prioriteringer og 
innspill til UiBs 
strategibudsjett 

Dekanen presenterte hovedlinjene i 
budsjettforslaget. 
 
Fjorårets møte var godt og gav gode 
avklaringer. 
 
Kombinasjonen av budsjettreduksjoner og 
nedbygging av overføringer («KHiB-
medgiften») skaper press på økonomien.  
 
Problem: overføringer finansierer deler av 
driften. 
 
Fakultetet har relativt lave BOA-inntekter, 
men har økt bra fra starten av (2017). 
BOA-andelen er ulik de andre fakultetene ved 
UIB men er likt andre tilsvarende fakulteter og 
vitenskapelige høgskoler innen kunst, musikk 
og design.  
 
Utfordringer: 

• Lønnsforskjeller med UiB vit.ansatte 

• Økt forskningsdel i vitenskapelige 
stillinger 

• Investeringer   

• Arealbehov 

• Samlokalisering 

• Finansiering av kunstnerisk 
utviklingsarbeid 

• KMDs lave andel i strategibudsjettet 
 
KMD ønsker økt sats på rekrutteringsstillinger. 
Og en ny stipendiat. 
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Kultursektoren fungerer anderledes på BOA 
(kostnadsdeling heller enn økonomisk bidrag). 
Kulturdepartementet burde satt av mer til 
forskning/inn mot forskning.  
Per nå passer kunstfaglig forskning dårlig inn i 
all kategorisering både for statistikk og 
støtteordninger. 
 

 
 
 
 

 2 Saker for 
enkeltfakultet 

Det ble en diskusjon omkring forståelsen av 
nullpunkt i 2016/2017 og tidsperspektivet for 
hvor lenge nullpunktet skal danne  
grunnlaget. Spørsmålet er om en kan utlede 
fremtidige budsjettkrav av dette eller om en 
må vurdere dette på bredere basis fremover. 
 
Dekanen understreket at fjorårets avklaringer 
og prinsippet om å opprettholde 
«vitenskapelig kapasitet» på etableringsnivå, 
var basert på analyse (i forarbeid til forrige 
dialogmøte) av budsjettutvikling frem til 2025. 
Ledelsen kommenterte at bakgrunnen var 
ønsket om å sikre at KMD ikke ble svekket i 
forhold til oppstarttidspunket ved UiB 
 
Dekanen understreket avslutningsvis at 
fakultetet vil arbeide videre for å øke BOA og 
effektivisere driften, men forventer også at 
UiB bidrar iht. styresak om budsjettfordeling 
for 2021. 
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